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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 10/2017      § 143-161 
 

Tid: Tisdagen den 19 december 2017  kl. 17.30 – 18.15 

Plats: Stockholms stadshus, Bråvallasalen 

 

Justerat : 2017-12-21 
 

 

Alexander Lindholm Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Joseph Zamani (S) 

Anders Lindell (MP) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V) 

Sophia Granswed (M) 

Billy Östh (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Johan Kovaniemi (S) Tjänstgörande ersättare 

Ingela Edlund (S)   

Andrea Irving (MP) 

Bwar Mert (V)  

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Linda Runcrantz (Kommunal)  

Loa Bienen (Vision)  

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, enhetscheferna Susanne Olsson, Anders 

Berlin, Camilla Hagman, Erik Odenlid nämndsekreterare och Lennart Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Erik Da Silva borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Jenny Schöldin (S) 

Zekiye Güler Thompson (S) 

Daniel Gustafsson (MP) 

Andreas Berglöf (M) 

Richard Bengtsson (L) 
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§ 152 

Anpassning av Stadion för allsvensk damfotboll Reviderat 
genomförande- och Inriktningsbeslut 
Dnr 08.03.01/45/2015 

 

BESLUT 
 

1. Idrottsnämnden fastställer ändringar i redovisat förslag till inriktning och 

genomförande för anpassning av Stadion för allsvensk damfotboll.  

 

2. Idrottsnämnden godkänner utökat hyrestillägg om sammanlagt cirka 0,7 mnkr till följd 

av ändringar i redovisat tjänsteutlåtande. 

 

Ärendet 
En flytt av de nya bänkar med ryggstöd som färdigställdes på Stadion under 2016 för att 

anpassa Stadion till allsvensk damfotboll krävs för att godkännas av länsstyrelsen. Den 

nuvarande utformningen är inte godkänd av länsstyrelsen som är tillsynsorgan för 

byggnadsminnet. Projektet beräknas kunna genomföras under våren 2018. Projektets 

genomförande förutsätter att tillståndsansökan om ny placering av bänkarna på 

byggnadsminnet Stadion godkänns av länsstyrelsen.  

Projektet kommer inte att överstiga 10,0 mnkr. Därför behöver fastighetskontoret inte 

redovisa projektet för fastighetsnämnden, eftersom fastighetskontorets förvaltningschef har 

delegationsrätt för projekt med en beräknad investeringsutgift under 10,0 mnkr. Id-

rottsnämnden ska godkänna inriktnings- och genomförandebeslut för investeringsprojekt med 

en bedömd utgift över 3,0 mnkr. I det tidigare inriktnings- och genomförandebeslutet 

beräknades utgiften till 4,5 mnkr. Cirka 8 mnkr är upparbetat i projektet och de tillkommande 

arbetena är beräknade till 1 mnkr.  

 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

Framlagda förslag till beslut 
Alexander Lindholm (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 
 

 

 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

  

 

 


